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Juhataja avas koosoleku ja tutvustas päevakorda. 

Häälteenamusega (poolt 7, vastu ei ole, erapooletuid ei ole, hääletamata jättis 0) vastu võetud 

järgmine istungi päevakord: 

1. „Tartu Vallavolikogu 27.02.2020 määruse nr 4 „Noorte huvitegevuse ühingutele ja 

erahuvikoolidele toetuse andmise kord“ muutmine;  

2. Tartu Vallavolikogu 22.11.2018 määruse nr 31“Tartu valla lasteaedades vanemate 

poolt kaetava osa määra kehtestamine ning tasumise kord“ muutmine;  

3. Tartu valla eelarvest mittetulunduslikuks tegevuseks toetuste andmise kord;  

4. Tartu Vallavolikogu 26.09.2019 määruse nr 22 „Sotsiaalhoolekandelise abi andmise 

kord“ muutmine;  

5. Tartu Vallavolikogu 22.11.2018 määruse nr 34 „Spordiklubidele ja eraõiguslikele 

spordikoolidele toetuse andmise kord“ muutmine;  

6. Projektide esitamine Tartumaa  arengustrateegia tegevuskavasse 2020-2023; 

7. Hankemenetluse korraldamiseks loa andmine;  

8. Vallavara omandamine (Maramaa-Lähte kergliiklustee);  

9. Vallavara omandamine (Äksi-Lähte kergliiklustee); 

10. Jooksvad küsimused. 

  

Otsused ja eriarvamused 

1. Päevakorrapunkt: „Tartu Vallavolikogu 27.02.2020 määruse nr 4 „Noorte huvitegevuse 

ühingutele ja erahuvikoolidele toetuse andmise kord“ muutmine 

Ettekandja: Jarno Laur 

Seoses kehtestatud eriolukorraga on vallavalitsus üle vaadanud mitmed korrad. Antud eelnõuga 

lükatakse edasi huvitegevuse ühingutele ja erahuvikoolidele toetuste andmise rakendamine. 

 



Otsus: 

Komisjon toetab eelnõud.  

Poolt: 7, Vastu: ei ole, Erapooletuid: ei ole 

 

2. Päevakorrapunkt: Tartu Vallavolikogu 22.11.2018 määruse nr 31“Tartu valla lasteaedades 

vanemate poolt kaetava osa määra kehtestamine ning tasumise kord“ muutmine 

Ettekandja: Jarno Laur 

Ettekandja selgitas, et määruse muutmine on tingitud konkreetsest esile kerkinud juhtumist ning 

naaberomavalitsuses juba kehtivast praktikast. 

 

Otsus: 

Komisjon toetab eelnõud.  

Poolt: 7, Vastu: ei ole, Erapooletuid: ei ole 

 

3. Päevakorrapunkt: Tartu valla eelarvest mittetulunduslikuks tegevuseks toetuste andmise 

kord 

Ettekandja: Eve Kallas 

Vallasekretär andis ülevaate toetuse andmise korda sisse viidud muudatustest, näiteks 

hindamiskriteeriumid, toetuse suuruse muutmine, eriolukorras toetuse andmine või antud 

toetuse vähendamine. 

 

Otsus: 

Komisjon toetab eelnõud.  

Poolt: 7, Vastu: ei ole, Erapooletuid: ei ole 

 

4. Päevakorrapunkt: Tartu Vallavolikogu 26.09.2019 määruse nr 22 „Sotsiaalhoolekandelise 

abi andmise kord“ muutmine 

Ettekandja: Jarno Laur 

Eriolukorraga seoses soovitakse muuta sotsiaalhoolekandelise abi andmise korda selliselt, et 

toetuse taotlemisel läheks arvesse mitte kolme viimase kuu sissetulek vaid viimase kuu 

sissetulek, kuna kiiresti muutunud olukorras, ei pruugi kolme kuu sissetulek veel kajastada 

sissetuleku vähenemisega seotud probleeme. 



 

Otsus: 

Komisjon toetab eelnõud.  

Poolt: 7, Vastu: ei ole, Erapooletuid: ei ole 

 

5. Päevakorrapunkt: Tartu Vallavolikogu 22.11.2018 määruse nr 34 „Spordiklubidele ja 

eraõiguslikele spordikoolidele toetuse andmise kord“ muutmine 

Ettekandja: Tarmo Raudsepp 

Tarmo Raudsepp selgitas korra muutmise põhjuseid ja tõi välja, et seoses eriolukorraga peab 

vallavalitsusele jääma võimalus toetuse välja maksmise peatamine spordiklubidele ja 

spordikoolidele. 

M. Pedak juhtis vallavalitsuse tähelepanu sellele, et tänane kord, kus väljamakseid tehakse 

poole aasta kaupa võib olla liiga jäik ning ei võimalda kiiret reageerimist. Kaaluda näiteks 

kvartaalseid väljamakseid. 

 

Otsus: 

Komisjon toetab eelnõud.  

Poolt: 7, Vastu: ei ole, Erapooletuid: ei ole 

 

6. Päevakorrapunkt: Projektide esitamine Tartumaa  arengustrateegia tegevuskavasse 2020-

2023 

Ettekandja: Jarno Laur 

Vallavanem selgitas, et sellel aastal on Tartu valla kord esitada maakonna arengustrateegiasse 

oma projekt 210 000 euro suuruse toetuse saamiseks. Projekti elluviimine on planeeritud 

järgnevatele aastatele. Vallal on võimalik vajadusel taotlus hiljem muuta. 

 

Otsus: 

Komisjon toetab eelnõud.  

Poolt: 7, Vastu: ei ole, Erapooletuid: ei ole 

 

7. Päevakorrapunkt: Hankemenetluse korraldamiseks loa andmine 

Ettekandja: Jarno Laur 



Tulevikus võiks olla kool, lasteaed ja õpilaskodu eraldi hoonetes. Praegusesse lasteaia majja 

koliksid mitmed allasutused, seeläbi vabaneks mitu korterit, millele oleks võimalik leida teine 

kasutusotstarve. Praegusesse koolihoonesse jääksid kool ja õpilaskodu.  

Projekteerida on vaja uus lasteaiahoone koos kõige juurdekuuluvaga. 

Hankemenetluse käigus soovitakse leida sobiv ja soodne lahendus. Jiri Tintera vahetas 

kogemusi ning andis vallavalitsusele mõtteid, kuidas oleks mõistlik hanget korraldada. 

 

Otsus: 

Komisjon toetab eelnõud.  

Poolt: 7, Vastu: ei ole, Erapooletuid: ei ole 

 

8. Päevakorrapunkt: Vallavara omandamine (Maramaa-Lähte kergliiklustee) 

Ettekandja: Tarmo Raudsepp 

Tarmo Raudsepp andis teada, et enamike maaomanikega on kokkulepped sõlmitud ja ka 

notariaalsed tehingud teostatud. Hetkel on valla omandis peaaegu pooled nendest maatükkidest, 

mida on soovitud omandada. 

 

Otsus: 

Komisjon toetab eelnõud.  

Poolt: 7, Vastu: ei ole, Erapooletuid: ei ole 

 

9. Päevakorrapunkt: Vallavara omandamine (Äksi-Lähte kergliiklustee) 

Ettekandja: Tarmo Raudsepp 

Tarmo Raudsepp selgitas, et Maanteeamet on teinud ettepaneku anda Äksi-Lähte kergliiklustee 

osa valla omandisse tasuta. 

 

Otsus: 

Komisjon toetab eelnõud.  

Poolt: 7, Vastu: ei ole, Erapooletuid: ei ole 

 

10. Päevakorrapunkt: Jooksvad küsimused 

Vallavalitsus andis ülevaate komisjoni liikmete küsimustele seoses järgnevate teemadega: 



• Eriolukorra mõju Tartu vallale, lisapersonali palkamine – Tabivere hooldekodu jaoks 

• Kriisikodu Lähte õpilaskodus 

• Eelarvelised vahendid ja eriolukorra mõju valla eelarvele 

• Tabivere ja Kõrveküla koolide ehitusest – graafikus, Kõrveküla vana maja anti varem 

ehitajale üle. 

• Maarja-Magdaleena õpilaskodu – kõik õpilased on oma päris kodudes 

• Lasteaia kohatasust vabastamisest – volikogu otsust vaja ei läinud 

• Palgakärbetest 

• Eriolukorrast tingitud muudatustest ja kärbetest 

• Investeeringutest 

• Puhkealad ja jäätmemajandus 

• Teehoiukava 

• Volikogu suvepuhkusest  

 

18.38 lahkus Mart Toots 

 

Koosolek lõppes 13.04.2020 kell 18:41 

 

/Protokollile kirjutavad alla juhataja(d) ja protokollija(d)/ 

 


